
  Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava - Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava - Lamač  
23.6.2016 

 
Prítomní:  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,              
Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Za MÚ:  Ing. Peter Šramko - starosta, Mgr. Michaela Kövári Mrázová - prednostka MÚ, Ing. Vlastislava 
Rychtáriková, Mgr. Mária Matiko Štarková, Blažena Kusá, Helena Dékanyová 
Ospravedlnená : Zuzana Koreňová – MK,  
Prizvaní hostia: JUDr. Peter Šrobár - AK, Michal Matula – MsP,  
 
Program:  
 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Situačná správa mestskej polície za mesiac apríl a máj 2016 
4. Návrh na schválenie Záverečného účtu MČ BA – Lamač za rok 2015 
5. Návrh 1. úpravy rozpočtu MČ BA – Lamač v roku 2016 
6. Návrh dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy – zmena Čl. 14 – plnenie úloh Mestskej polície 

vo vzťahu k mestským častiam 
7. Návrh VZN o používaní pyrotechnických výrobkov na území hl. mesta SR Bratislavy – žiadosť 

o stanovisko  
8. Priebežné hodnotenie úloh „Priorít volebného programu pre roky 2015-2018“ 
9. Dopravná situácia v Mestskej časti Bratislava – Lamač  
10. Priebežné vyhodnotenie Plánu verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2016 
11. Správa o plnení uznesení MZ platných k 16.06.2016 
12. Bory a. s. (Magistrát hl. mesta SR Bratislavy) - žiadosť o prevod spoluvlastníckeho podielu ½ 

parcely E-KN parc. č. 2761 k. ú. Lamač  
13. PhDr. Dušan Lečko a Ing. Eva Lečková – návrh na nájom časti pozemku k.ú. Lamač parc. č. 

610/27 – ostatná plocha o výmere 24 m² v súlade s VZN č. 4/2004 zo dňa 26.10.2004 
14. Návrh termínov zasadnutí MZ na II. polrok 2016 
15. Informatívne správy (A. o postupoch prác na ÚPD Zečák, B. o stave príjmov a výdavkov MČ 

Bratislava – Lamač k 30.04.2016, C. o inštalácii nových kamier a ich zapojení do kamerového 
systému Msp, D. o pripravovanej knihe o Lamači) 

16.  Výstupy z komisií  
17.  Rôzne 
18.  Interpelácie poslancov   
19.  Záver                                      
 
  
K bodu 1 - Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
Starosta otvoril zasadnutie Miestneho zastupiteľstva a privítal prítomných poslancov a hostí. 
Ospravedlnil pani Zuzanu Koreňovú – MK a ospravedlnil zo začiatku MZ pani JUDr. Júliu Ondrišovú.  
 
Do návrhovej komisie navrhol: Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Za overovateľov: Mgr. Marta Janyšková, Ing. Lukáš Baňacký 
Zapisovateľky: Blažena Kusá, Mgr. Mária Matiko Štarková 
O predloženom návrhu dal pán starosta hlasovať. 
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Počet poslancov: 6 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková,    
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 1 - JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 2 - Schválenie programu 
 
Starosta požiadal poslancov o odsúhlasenie programu ako celku. 
  
Počet poslancov: 6 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová,  MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková, 
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 1 - JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 3 - Situačná správa mestskej polície za mesiac apríl a máj 2016 
 
Starosta požiadal na základe požiadavky Ing. Gabriely Bizoňovej o zapísanie do zápisnice, aby MČ 
poslala výzvu náčelníkovi MsP na zvýšenie frekvencie hliadok počas letných dní na parkovisko pri 
kúpalisku.  
Po odsúhlasení poslancov MZ dostal slovo pán Valentovič.  Pán Valentovič spomenul článok z Nového 
času a odohratú  pesničku z miestneho rozhlasu – Rež a rúbaj do krve.   
Ďalší do diskusie sa prihlásil pán Džatko. Nedostal slovo. 
Starosta spomenul intenzívnejšie zásahy MsP , ktoré boli v mesiaci jún 2016 v Lamači . Informoval, že 
Lamačské oko mapuje a koordinuje situáciu v Lamači.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
predloženú situačnú správu mestskej polície za mesiace apríl a máj 2016  
- s pripomienkami 
 
Počet poslancov: 6 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová,  MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková,    
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 1 - JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 4 - Návrh na schválenie Záverečného účtu MČ BA – Lamač za rok 2015 
 
Starosta predložil poslancom MZ na schválenie Záverečný účet MČ za rok 2015. Informoval, že 
finančná komisia odporučila schváliť Záverečný účet. 
K uvedenému bodu sa rozprúdila diskusia poslancov MZ. Viď obrazovo-zvukový záznam, ktorý je 
sprístupnený na www.lamac.sk  ( http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-6-2016-1-cast/)  
20 min.24 sek. 
Do diskusie sa prihlásil aj pán  Džatko, ktorý nedostal slovo.  
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Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
1. správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky mestskej časti za rok 2015 
2. stanovisko miestneho kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2015 
- bez pripomienok 
B. schvaľuje 

1. celoročné hospodárenie MČ Bratislava – Lamač – bez výhrad 
2. záverečný účet za rok 2015 – bez výhrad, ktorý vykazuje: 
 

Celkové príjmy vo výške      3 054 434,45 EUR 
Celkové výdavky vo výške      2 882 422,77 EUR 
Výsledok hospodárenia – prebytok                  172 011,68 EUR 
Finančné prostriedky zo ŠR, ktoré sa vylučujú                   0,00 EUR 
Finančné operácie sa vylučujú         -10 287,84 EUR  
Výsledok hospodárenia               +   161 723,84 EUR  
  

3. vykázaný prebytok hospodárenia vo výške 161 723,84 EUR prijať do rezervného fondu 
- bez pripomienok 
 
Po ukončení diskusie starosta,  požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Počet poslancov: 6 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová,  MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková,    
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 1 - JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 5 – Návrh 1. úpravy rozpočtu MČ BA – Lamač v roku 2016 
 
Starosta odovzdal slovo  prednostke MÚ Lamač, ktorá predložila návrh 1. zmeny  rozpočtu MČ  
v roku 2016. Návrh bol zverejnený na internetovej stránke MČ od 08.06.2016 a bol tiež predmetom 
rokovania KFPaD. KFPaD odporúča návrh prerokovať a následne schváliť v MZ. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
predložený návrh na 1. úpravu rozpočtu MČ Bratislava – Lamač v roku 2016 
- bez pripomienok 
B. schvaľuje 
účelovo viazané finančné prostriedky, v Programe 9.3.2, a to na podporu športovca Juraja Vachálka 
(bedmintonistu) vo výške 1 500,00 EUR, s ktorým MČ uzavrie zmluvu o podpore športovca v súlade 
s platnou legislatívou 
- bez pripomienok 
 
Počet poslancov: 6 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková,      
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 1 - JUDr. Júlia Ondrišová 
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K bodu 6 – Návrh dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy – zmena Čl. 14 – plnenie úloh  
Mestskej polície vo vzťahu k mestským častiam 
 
Prednostka MÚ Lamač informovala poslancov MZ, že dňa 23.05.2016 bol MČ doručený list primátora 
hlavného mesta SR. V liste žiada o zabezpečenie pripomienok MČ k predloženému návrhu dodatku 
Štatútu hl. mesta SR Bratislavy. Návrh Dodatku sa týka plnenia úloh mestskej polície vo vzťahu 
k mestským častiam.  
Stanovisko KFPaD zobrala návrh dodatku na vedomie a odporúča prerokovať a následne schváliť v MZ. 
Do diskusie sa prihlásil Ing. Radoslav Olekšák. Vyjadril sa, že je treba navýšiť financie na výbavu 
mestskej polície. Bolo by dobré keby fungovala mestská polícia v mestských častiach 24 hodín denne.  
Poslanci MZ sa stotožňujú  s pripomienkami mestskej časti Petržalka.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
návrh dodatku Štatútu hlavného mesta SR Bratislavy  
-  s pripomienkami 
 
Počet poslancov: 6 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová,  MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková, 
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 1 - JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 7 - Návrh VZN o používaní pyrotechnických výrobkov na území hl. mesta SR Bratislavy –  
žiadosť o stanovisko  
 
Prednostka MÚ Lamač informovala, že dňa 10.6.2016 bola MČ doručená žiadosť hlavného mesta SR 
Bratislavy  o zaujatie stanoviska MZ k návrhu VZN o používaní pyrotechnických výrobkov na území 
hlavného mesta SR Bratislavy. Doručená žiadosť  nebola predložená žiadnej komisii, nakoľko bola 
doručená v hraničnom termíne. Návrh VZN definuje, čo sa považuje za pyrotechnický výrobok 
a zábavnou  pyrotechnikou a navrhuje časovú prípustnosť použitia pyrotechnických výrobkov určitej 
kategórie.  
Do diskusie sa prihlásil MVDr. Pavol Čech. Požiadal mestskú políciu o súčinnosť v tomto období. 
Pán Valentovič dostal slovo. Požiadal MČ o zabezpečenie náhradného parkoviska počas Silvestra 
z dôvodu možnosti poškodenia áut pyrotechnickými výrobkami.  
Pán Hergott sa sťažoval na pyrotechniku, ktorú mal vo dvore počas Silvestra. Štátna polícia ho 
odporučila na mestskú políciu. Viď obrazovo zvukový záznam, ktorý je k dispozícii na www.lamac.sk 
(http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-6-2016-2-cast/)  5 min 52 sek.. 
Pán starosta vyzval občanov, aby pyrotechniku použili iba na Malokarpatskom námestí, nakoľko 
ohrozujú autá a občanov Lamača.  
Ing. Gabriela Bizoňová  navrhla, aby v decembrovom čísle Lamačana MČ informovala MČ o možnom 
preparkovaní áut počas Silvestra na náhradné parkovisko. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. súhlasí 
s návrhom VZN hl. mesta SR Bratislavy o používaní pyrotechnických výrobkov na území hlavného 
mesta Slovenskej republiky 
- bez pripomienok 
 
Pán starosta požiadal poslancov MZ o hlasovanie. 
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Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 1 - Mgr. Marta Janyšková ( neprítomná ) 
Ospravedlnení : 2 - JUDr. Júlia Ondrišová  
 
Odchod Mgr. Marta Janyšková  9,58 hod. 
 
K bodu 8 - Priebežné hodnotenie úloh „Priorít volebného programu pre roky 2015-2018“ 
 
Prednostka MÚ Lamač informovala o schválení priorít volebného programu pre roky 2015-2018 
uznesením MZ MČ Bratislava – Lamač č. 18/2015/VII zo dňa 19.02.2015. MZ požiadalo starostu, aby 
polročne predkladal na MZ materiál ohľadne priorít s aktuálnym stavom plnenia aj s údajmi o vyčlenení 
finančných prostriedkov z rozpočtu  MČ. 
Následne prebehla diskusia poslancov MZ, ktorá sa týkala priorít volebného programu pre roky 
2015-2018, viď obrazovo-zvukový záznam, ktorý je k dispozícii na www.lamac.sk 
( http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-6-2016-2-cast/ )   
13 mi. 20 sek. O slovo sa prihlásil pán Džatko, nedostal slovo.  
 
Príchod - JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
priebežné hodnotenie úloh „Priorít volebného programu pre roky 2015 – 2018“ 
- s pripomienkami 
 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová,  MVDr. Pavol Čech,   Mgr. Eva Černá,  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 1 - Mgr. Marta Janyšková ( neprítomná ) 
Ospravedlnení : 0  
 
K bodu 9 - Dopravná situácia v Mestskej časti Bratislava – Lamač  
 
Pani Rychtariková dostala úvodné slovo, oznámila, že preposlala mail - podnet poslancom MZ od Aleny 
Černej. Pani Rychtariková komunikuje s magistrátom a pracovníkom hl. mesta na riešení týchto 
jednotlivých bodov.   
Starosta predniesol podklady k dopravnej situácií v MČ a predniesol riešenie cyklotrasy spolu s 
riešeniami susedných MČ. Následne starosta otvoril diskusiu. Do diskusie sa prihlásil Ing. Lukáš 
Baňacký, ktorý informoval o riešení dynamickej či statickej dopravy v Lamači a o stretnutí s dopravným 
inžinierom magistrátu, na ktorom prerokovali základne podklady celkového reguláru na  riešenie 
koncepcie dopravy v MČ. MÚ sa bude naďalej angažovať v budovaní cyklotrás, v súčasnosti prebieha 
príprava ďalšej etapy budovania cyklotrás s dôrazom na významné napojenie na blízke okolie a centrum 
Bratislavy. Ďalší sa do diskusie prihlásil Mgr. Ing. Radoslav Olekšák. Informoval o komplexnom 
dopravnom riešení celého Lamača, starého aj nového. Tento rok sa realizuje príprava riešenia a povolení 
s tým, že budúci rok bude realizácia. Taktiež spomenul protihlukovú stenu.  
Pán Hergott dostal slovo – predložil sťažnosť na parkovanie autobusov na konečnej autobusovej stanici, 
a ďalšie sťažnosti ako hádzanie špačkov cigariet na zem vodičmi autobusov, posunutie konečnej 
autobusovej zástavky, pridanie automatu na cestovné lístky na konečnej, sťažoval sa na blokovanie 
parkoviska pri cintoríne autami.  Zastupuje majiteľov pozemkov – podľa neho magistrát rieši kúpou 
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a zmluvami pozemky, ktoré nemusia byt vo vlastníctve magistrátu a malo by sa preverovať vlastníctvo 
pozemkov, lebo môžu byť v reštitúcii.  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák odpovedal na sťažnosť pánovi Hergottovi. Vysvetlil spôsob akým DPMB 
rieši montáž automatov na lístky a riešenie možnej zmeny konečnej autobusov, aby nerušila okolitých 
obyvateľov.  
Mgr. Eva Černá zosúladila sťažnosti pána Hergotta a to popolník pre vodičov MHD, vypínanie motorov 
autobusov a automat na cestovné lístky. Informovala o osobnej skúsenosti  a to, že bola osobne na 
mieste konečnej autobusovej zastávky a zistila, že všetko je v poriadku.  
Pán Hergott žiada o osadenie dopravnej značky zákaz odbočenia do ulice pre tých, ktorí idú hore 
Klancom. 
Starosta odpovedal, že MÚ pripraví návrh a projekt na osadenie dopravnej značky. 
 
Viď obrazovo-zvukový záznam, ktorý je k dispozícii na www.lamac.sk (http://www.tvba.sk/relacie/mz-
lamac/mz-lamac-23-6-2016-3-cast/) 0 min 27 sek. 
 
Po skončení diskusie požiadal starosta poslancov MZ o hlasovanie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie   
postup MÚ MČ Bratislava- Lamač pri riešení dopravnej situácie v MČ Bratislava - Lamač  
- s pripomienkami 
B. berie na vedomie  
postup mestskej časti Bratislava- Lamač a vstup hlavného mesta SR Bratislavy a BSK ako zmluvných 
partnerov  projektu prepojenia mestských častí Lamač a Dúbravka  cyklolávkou 
- bez pripomienok 
C1. berie na vedomie  
postup mestskej časti Bratislava- Lamač na príprave realizácie projektu ISS Bratislava - Lamač 
- bez pripomienok 
C2. berie na vedomie  
informáciu o predpokladanom rozpočtovom náklade na realizáciu projektu ISS Bratislava - Lamač 
- bez pripomienok 
 
Príchod – Mgr. Marta Janyšková 
 
Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Marta Janyšková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 2 - Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Eva Černá ( neprítomné ) 
Ospravedlnení : 0 
 
K bodu 10 – Priebežné vyhodnotenie Plánu verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na 
rok 2016 
 
Prednostka MÚ Lamač informovala, že ide o štandardný bod, ktorý predkladáme každý mesiac. Pán 
starosta otvoril diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie  
priebežné vyhodnotenie Plánu verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2016 
- bez pripomienok 
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Za: 5 - Ing. Lukáš Baňacký, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
Mgr. Marta Janyšková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 2 - Ing. Gabriela Bizoňová,  Mgr. Eva Černá ( neprítomné ) 
Ospravedlnení : 0  
 
K bodu 11 – Správa o plnení uznesení MZ platných k 16.06.2016 
 
Starosta odovzdal slovo prednostke MÚ Lamač. Prednostka informovala, že v rámci  materiálu sú 
popísané  splnené uznesenia, návrh na vyradenie a prehľad uznesení, ktoré sa priebežne plnia. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
správu o plnení uznesení MZ 
- bez pripomienok 
B. berie na vedomie 
splnené uznesenie MZ č. 51/2016/VII 
- bez pripomienok 
C. vyraďuje 
zo sledovania  uznesenie č. 138/2014/VI    
- bez pripomienok 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 0 
 
K bodu 12 - Bory a. s. (Magistrát hl. mesta SR Bratislavy) - žiadosť o prevod spoluvlastníckeho  
podielu ½ parcely E-KN parc. č. 2761 k. ú. Lamač  
 
Starosta informoval, že sa jedná sa o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu parcely E-KN 2761 
spoluvlastníkovi. Bory a.s., jedná sa o ornú pôdu s rozlohou 4956 m2. Žiadateľ má záujem o odkúpenie 
½ spoluvlatníckeho podielu o výmere 2478 m2. Predmetný pozemok je zapísaný na LV č. 3046 
v podielovom spoluvlastníctve hlavného mesta SR Bratislavy v podiele ½  a spoločnosti Bory a.s. 
v podiele ½ nehnuteľnosti. Spoluvlastnícky podiel ½ pozemku registra E-KN parc.č. 2761 k.ú. Lamač 
je v súčasnosti zverený do správy mestskej časti Bratislava – Lamač.  Cena za predmetný pozemok bola 
na základe znaleckého posudku určená celkovou sumou 90 900,- Eur. ( 36,70 Eur/m2). Táto cena je 
minimálna a pod túto sumu nemôže byť predmetný pozemok predaný.  KFPaD zobrala predloženú 
žiadosť na vedomie. 
 
Pán Valentovič povedal, že cena stavebných  pozemkov v okolí Lamača je minimálne 100 Eur/m2.  
Nesúhlasí s takto lacným predajom pozemkov. Viď obrazovo-zvukový záznam, ktorý je k dispozícii na 
www.lamac.sk  (http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-6-2016-3-cast/) 34min 40 sek.  
Pani Boskovičová  žiadala, aby sa vyjasnili vlastnícke vzťahy predmetného pozemku, kým sú zastavené 
JPÚ. Viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-6-2016-3-
cast/) 36min. 31 sek.  
Pán Džatko nedostal slovo.  
Pán Hergott žiadal, aby pozemky ktoré sú vyčlenené pre spoločnosť Penta, sa majetkovoprávne 
vysporiadali, nakoľko je v tom chaos. Viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/relacie/mz-
lamac/mz-lamac-23-6-2016-3-cast/) 41 min. 26 sek. 



 8  

Starosta sa vyjadril, že MČ preverovala v tejto žiadosti dotknuté parcely E a C. Parcela E je v 
spoluvlastníctve BORY s.r.o. a hlavného mesta SR Bratislavy. Na parcele C nie je založené LV, 
nakoľko nebola preklopená. Nemáme vedomosť, že by tam mal niekto podanú reštitučný nárok.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje  
predaj spoluvlastníckeho podielu ½ nehnuteľnosti vedenej ako parcela registra „E-KN“   č. 2761 – orná 
pôda o výmere 4 956 m² v k.ú. Lamač , ktorá je zapísaná na LV č. 3046 vo vlastníctve Hlavného mesta 
SR Bratislavy, v správe mestskej časti Bratislava – Lamač spol. Bory a. s. minimálne za kúpnu cenu    
90 900,-€ (36,70,-€/m²) stanovenú znaleckým posudkom č. 76/2016 zo dňa 11.05.2016. V prípade, že 
zmluva nebude žiadateľom podpísaná v lehote 60 dní od schválenia, toto uznesenie stráca platnosť   
- bez pripomienok 
 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, , JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa:  
Nehlasoval: 1 -Ing. Gabriela Bizoňová ( neprítomná )  
Ospravedlnení : 0 
 
K bodu 13 -  PhDr. Dušan Lečko a Ing. Eva Lečková – návrh na nájom časti pozemku k.ú. Lamač  
parc. č. 610/27 – ostatná plocha o výmere 24 m² v súlade s VZN č. 4/2004 zo dňa 26.10.2004 
 
Starosta informoval, že sa jedná o predĺženie nájomnej zmluvy manželov Lečkových. Predmetný 
pozemok mali v nájme od roku 2006. V marci tohto roku im skončila platnosť nájomnej zmluvy.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
nájom časti pozemku parc. č. 610/27 nachádzajúci sa v k. ú. Lamač o výmere 24 m² ako ostatná plocha, 
ktorý je zapísaný na LV č. 1 vedenom katastrálnym úradom Bratislava, Správa katastra Bratislava 
v zmysle podmienok VZN č. 4/2004 zo dňa 26.10.2004 o podmienkach prenájmu pozemkov 
neslúžiacich na podnikateľské účely za cenu 39,60 €/rok a to p. PhDr. Dušanovi Lečkovi a p. Ing. Eve 
Lečkovej na dobu určitú – 10 rokov  
- bez pripomienok  
 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký,  JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,  Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 1- Ing. Gabriela Bizoňová ( neprítomná ) 
Ospravedlnení : 0 
 
K bodu 14 - Návrh termínov zasadnutí MZ na II. polrok 2016 
 
Termíny zasadnutí v roku 2016 : 
 
Mestská rada – 14.09., 13.10., 3.11., 24.11., 
Mestské zastupiteľstvo – 29.09, 27.10., 16.11., 08.12.,  
Miestne zastupiteľstvo – 22.09., 10.11., 15.12., 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. schvaľuje 
predložený návrh zasadnutí MZ na II. polrok 2016 
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- bez pripomienok 
 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová ( neprítomná ) 
Ospravedlnení :0  
 
K bodu 15 - Informatívne správy (A. o postupoch prác na ÚPD Zečák, B. o stave príjmov a výdavkov  
MČ Bratislava – Lamač k 30.04.2016, C. o inštalácii nových kamier a ich zapojení do kamerového  
systému Msp, D. o pripravovanej knihe o Lamači) 
 
A. o postupoch prác na ÚPD Zečák 
 
Starosta odovzdal slovo Ing. Lukášovi Baňackému a ten povedal, že na stavebnej komisii bude 
predložený prvý návrh po posledných úpravách. Tento bod bude predmetom na rokovaní stavebnej 
komisie.  
Pán Džatko – nedostal slovo.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o postupoch prác na ÚPD zóny Zečák 
- bez pripomienok 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 0 
 
B. o stave príjmov a výdavkov MČ Bratislava – Lamač k 30.04.2016 
 
Slovo odovzdal starosta prednostke MÚ Lamač . Prednostka informovala, že sa jedná o informatívnu  
správu o rozpočtovom hospodárení k plneniu programového rozpočtu mestskej časti Bratislava – Lamač  
k 30.04.2016. Porovnávajú sa rozpočtové hodnoty príjmov a výdavkov s ich skutočným plnením  
k uvedenému dátumu. Taktiež uviedla, že tieto údaje sú potrebné pre prognózy plnenia rozpočtu  
nasledujúceho obdobia a tiež pre plnenie schváleného rozpočtu MČ na strane príjmov a výdavkov. 
Nikto sa neprihlásil do diskusie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o stave príjmov a výdavkov MČ Bratislava – Lamač k 30.04.2016 
- bez pripomienok 
 
Starosta MČ Bratislava – Lamač, Ing. Peter Šramko požiadal poslancov MZ o hlasovanie. 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
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Ospravedlnení : 0 
 
C. o inštalácii nových kamier a ich zapojení do kamerového systému Msp,  
 
Prednostka MÚ Lamač dostala úvodné slovo. Informovala, že sa uskutočnilo rokovanie so zástupcami 
magistrátu a mestskej polície o umiestnení kamier z prostriedkov rozpočtu hlavného mesta SR 
Bratislavy. Jedna kamera by mala byť nainštalovaná smerom na Voľnočasový areál a druhá na budove 
MÚ, mala by monitorovať priestranstvo v okolí budovy MÚ Lamač.  
 
Do diskusie sa prihlásil Mgr. Ing. Radoslav Olekšák. Pán poslanec informoval o príprave  novej 
koncepcii kamerového systému a to prepojenie kamier medzi NDS, štátnou políciou  a mestskou 
políciou. 
MVDr. Pavol Čech poprosil tajomníka Mareka Poláša, aby urobil pôdorys Lamača s existujúcimi 
funkčnými kamerami a vyznačil miesta na ktoré by bolo potrebné ešte inštalovať nové kamery.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o inštalácii nových kamier a ich zapojení do kamerového systému Msp 
- bez pripomienok 
 
Starosta MČ Bratislava – Lamač, Ing. Peter Šramko požiadal poslancov MZ o hlasovanie. 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 0 
 
D. o pripravovanej knihe o Lamači 
 
Starosta odovzdal slovo prednostke MÚ Lamač. Prednostka informovala, že pri príležitosti troch 
okrúhlych výročí pripravuje MČ vydanie novej publikácie o Lamači, ktorá by dopĺňala a nadväzovala na 
knihu Profesora Húščavu – Dejiny Lamača. Jedná sa o tri výročia a to 70. výročie pripojenia Lamača 
k Bratislave – 1. apríl 1946, 150. výročie ukončenia prusko-rakúskej bitky, 725. výročie prvej písomnej 
zmienky o území z 28. októbra 1291, na ktorom sa nachádza dnešný Lamač. Koncom roka 2015 sa 
uskutočnilo informačné rokovanie s vydavateľským domom Marečin. MČ plánuje zakúpiť za 
zvýhodnených podmienok od vydavateľského domu 1000 výtlačkov cca po 7,- Eur/1 výtlačok, ktoré 
potom môže použiť na vlastnú propagáciu pre návštevy a na priamy predaj obyvateľom MČ Lamač. 
Bežná cena by mala byť cca od 12,90 – 14,90 Eur.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o pripravovanej knihe o Lamači 
- s pripomienkami 
 
Starosta MČ Bratislava – Lamač, Ing. Peter Šramko požiadal poslancov MZ o hlasovanie. 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
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Ospravedlnení : 0 
 
K bodu 16 – Výstupy z komisií 
 
Starosta predložil návrh na pozastavenie členstva p. Mareka Orlíka v Komisii bezpečnosti a životného 
prostredia.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A. berie na vedomie 
výstupy z komisií 
- bez pripomienok 
B. pozastavuje 
členstvo p. Mareka Orlíka v Komisii bezpečnosti a životného prostredia 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol Čech,     
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Ospravedlnení : 0 
K bodu 17 – Rôzne 
 
Pán Džatko  hovoril, že v rámci rozpočtu sa nehovorí o cestách Nového Lamača a žiada angažovať sa 
viac tejto lokalite. Spomenul trasu C1, Cestu na Klanec, cestu Pod Zečákom.  Taktiež spomenul 
medializáciu v Novom čase. Viď obrazovozvukový záznam na www.lamac.sk                               
( http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-6-2016-4-cast/)  2min 26 sek.. 
 
Pán Valentovič -  informoval, že majú o 20 až 40% zvýšený zálohový predpis na teplo a teplú vodu. 
Hovoril, že nebola žiadna zima a teplo ide zdražieť. Spomenul medializáciu Lamača v Novom čase, 
zatknutie  Mareka O., ktorý je členom Komisie bezpečnosti a životného prostredia a pesničku odohranú 
v miestnom rozhlase. 
Viď obrazovozvukový záznam na www.lamac.sk  ( http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-
6-2016-4-cast/) 7min 40 sek.. 
 
Starosta reagoval na pripomienku pána Valentoviča ohľadne p. Mareka O. a zopakoval, že mu bolo 
pozastavené členstvo v Komisii bezpečnosti a životného prostredia. 
                 
Pani Boskovičová – sklamalo ju rozhodnutie predaja pozemkov za nízku cenu spoločnosti Bory. Ako 
náhle bude podpísané uznesenie, dá podnet prokurátorovi na prešetrenie hospodárenia mestskej časti 
Bratislava –Lamač. Pýtala sa, prečo sa nekúpila klimatizácia do zasadacej miestnosti v Kine Lamač. 
 
Starosta informoval, že klimatizácia sa plánuje v rámci rekonštrukcie Kina Lamač.  
        
Mgr. Eva Černá – reagovala pánovi Valentovičovi, že nie je odborník na teplo. Informovala o stretnutí 
so spoločnosťou BES. Z prednášky nadobudla dojem, že teplo by malo byť v poriadku.  
 
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák odpovedal, že cena tepla sa stanovuje na tri roky, v súčasnosti to je na roky 
2014-2016, na budúci rok sa bude schvaľovať cena na ďalšie obdobie. Nepredpokladá sa zvýšenie ceny 
tepla.  
MVDr. Pavol Čech hovoril, že  všetky ceny výpočtu tepla sú pod prísnou kontrolou URSO.  
Viď obrazovozvukový záznam na www.lamac.sk  ( http://www.tvba.sk/relacie/mz-lamac/mz-lamac-23-
6-2016-4-cast/ ) 13 min 17 sek. 
K bodu 18 – Interpelácie poslancov 



 12  

 
Starosta MČ Bratislava - Lamač Ing. Šramko sa poďakoval poslancom a zamestnancom MÚ a ukončil 
zasadnutie Miestneho zastupiteľstva. 
 

•  •  • 
 

 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
Mgr. Marta Janyšková 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač                         .................................................... 
 
 
Ing. Lukáš Baňacký 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač                                     .................................................... 

 
•  •  • 

     
 

Mgr. Michaela Kövári Mrázová      
prednostka MÚ Bratislava Lamač              .................................................... 
 
 
 
Ing. Peter Šramko      
starosta MČ Bratislava – Lamač              .................................................... 
 
 
 
 
 
Zapísala: Blažena Kusá 
 
 


